檔案編號: CCZJV/OUT/2019/08/06.08/002744 土木工程拓展署合約編號:NE/2017/05

大埔公路(沙田段)道路擴闊及加建隔音屏障工程

Room 602, Delta House, 3 On Yiu Street, Shatin, N.T. 新界沙田安耀街3號滙達大盾6樓2室 Tel電話: (852) 2276 0882 Fax 傳真: (852) 2276 0488

## 通告

## 大埔公路(沙田段)臨時交通安排

為配合大埔公路(沙田段)道路擴闊及加建隔音屏障的建造工程,承建商將於 2019 年 8 月 26 日至 2019 年 10 月 5 日的 15 個晚上由凌晨 1 時至早上 6 時 臨時封閉介乎瀝源邨禄泉樓及沙田 廣場的一段大埔公路(沙田段)往九龍方向的兩條行車線(詳見附圖),以進行改動行車路及更 改路面上的交通標記。屆時,沿大埔公路(沙田段)往九龍方向的車輛,須從現有的上坡支路 駛上沙田鄉事會路交匯處,然後經下坡支路返回大埔公路(沙田段)。

為免影響日間正常交通運作,有關改動行車路及更改路面交通標記需於晚間進行。就上述的 臨時安排,我們會設置適當的交通標誌指導駕駛人士。有關路段將會架起圍欄分隔工地範圍 以保障公眾人士的安全。

因工程引起不便之處,敬請原諒。如有查詢,請致電 24 小時熱線 5613-3367 或與本公司地 盤代表陳俊傑先生(電話:9800-9494) 聯絡。

> 中國中鐵 - 中鐵一局 - 振華工程聯營 二零一九年八月二十一日

Civil Engineering and Development Department Contract No.: NE/2017/05 Road Widening and Retrofitting Noise Barriers on Tai Po Road (Sha Tin Section)

## **NOTICE**

## **Temporary Traffic Arrangements on Tai Po Road (Sha Tin Section)**

To facilitate the construction of the "Road Widening and Retrofitting Noise Barriers on Tai Po Road (Sha Tin Section)" project, two traffic lanes of a section of Tai Po Road (Sha Tin Section) southbound between Lek Yuen Estate Luk Chuen House and Shatin Plaza will be temporarily closed at night time from 26 August 2019 to 5 October 2019 between 01:00 a.m. and 06:00 a.m. (approx.15 nighttime works) (see attached Layout Plan) to facilitate lane shifting and road mark modification works. During the works period, vehicles on Tai Po Road (Sha Tin Section) southbound traffic lane heading for Kowloon direction shall take the existing slip road up to the Sha Tin Rural Committee Road Interchange and then using the slip road back to the Tai Po Road (Sha Tin Section).

The above-mentioned works have to be conducted at night so as not to affect normal traffic during daytime. The works area will be fenced off to ensure public safety. Appropriate signs will be displayed to guide motorists.

We apologize for any inconvenience caused. Should you have any enquiry, please do not hesitate to call our 24-hour Hotline 5613-3367 or contact our Site Agent, Mr. Alvin Chan at 9800-9494.

China Railway-China Railway First Group-Zhen Hua Engineering Joint Venture 21 August 2019



臨時封閉介乎瀝源邨祿泉樓及沙田廣場的一段大埔公路(沙田段)九龍方向行車線 (預計於2019年8月26日至2019年10月5日凌晨一時至早上六時:約15個晚間實施)

Temporary Closure of Tai Po Road (Sha Tin Section) Kowloon Direction between

Lek Yuen Estate Luk Chuen House and Shatin Plaza
(Approx. 15 nights from 26 August 2019 to 5 October 2019 between 01:00 am and 06:00 am)